

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that Canada and Bahrein, Oman, Qatar and the Union of Arab Emirates have decided to establish diplomatic relations. Mr. James George, presently Canadian Ambassador to Iran and Kuwait with residence in Tehran, will in the near future present his credentials as the first Canadian Ambassador to these four states.

★ ★ ★

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que le Canada et Bahrein, la Fédération des Emirats arabes, Oman et Qatar ont décidé d'établir des relations diplomatiques. M. James George, qui est actuellement ambassadeur du Canada en Iran et au Koweit avec résidence à Téhéran, présentera bientôt ses lettres de créance comme premier ambassadeur canadien dans ces quatre Etats.

SECRET